
Heiloo, 15 september 2019.

Aan het College van B&W van Heiloo.

De VVD fractie heeft een aantal art 33 vragen n.a.v. berichtgeving met betrekking tot 
overnameplannen van AEB door HVC. Wij verzoeken u deze op de bekende wijze te behandelen en te 
beantwoorden.

1. Heeft het College kennis genomen van de recente berichtgeving over de overnameplannen van 
AEB door HVC?*

*
https://www.nu.nl/economie/5991272/college-amsterdam-wil-noodlijdende-aeb-on
derbrengen-bij-afvalbedrijf-hvc.html

2. Is het College voldoende geïnformeerd over wat de voordelige en nadelige gevolgen en risico's er 
zijn voor Heiloo als aandeelhouder? Wanneer en hoe wordt de gemeenteraad hierover op de hoogte 
gebracht?

3. Is het College op de hoogte van de noodzakelijke werkzaamheden en kosten die gemoeid zijn met 
in bedrijf houden van alle verbrandingsovens van de bestaande afvalverwerkingsfabriek van AEB? Zo 
ja, wat zijn deze dan?

4. Wat is de positie van het College met betrekking tot deze overnameplannen? Wat is het standpunt 
van de andere aandeelhouders? Is er een gezamenlijk standpunt? Zo ja, wat is deze. Zo neen, 
wanneer komt deze?

5. Wat wordt verstaan onder overname: (1) overname van afvalcontracten met gemeentes of (2) 
overname van de afvalverwerkingsfabriek?

6. Zou het niet verstandig zijn om wel de afnamecontracten tussen gemeentes en AEB over te 
nemen, maar terughoudend te zijn met overname van de gehele afvalverwerkingsfabriek?

Met vriendelijke groeten,
René van Splunteren & Arjen Vroegop

VVD Heiloo
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